

العدد: 25\_01114  
التاريخ: 2025-4-26

الى / السيد مدير كرسي اليونسكو لدراسات منع الإبادة الجماعية في العالم الإسلامي في جامعة بغداد المحترم  
م/ دعوة لحضور اجتماع تعاون لكراسي اليونسكو في العراق

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته...  
تهديكم الجامعة الأمريكية في العراق – بغداد أطيب تحياتها...

يسرنا دعوتكم للمشاركة في اجتماع تعاون لكراسي اليونسكو في العراق. يُعقد الاجتماع في حرم الجامعة الأمريكية في العراق - بغداد يوم الاثنين، الموافق 5 أيار 2025، ابتداءً من الساعة العاشرة صباحاً في المبنى رقم 63، الغرفة 101. تهدف هذه الجلسة، التي تستمر نصف يوم عمل، إلى تعزيز التعاون بين كراسي اليونسكو في العراق واستكشاف الأهداف المشتركة المتوافقة مع استراتيجية اليونسكو للتعليم من أجل الصحة والرفاه.

جدول الأعمال:

- جلسة عمل جماعية (٣ ساعات كاملة)
  - ✓ مناقشة نتائج البرنامج وفرص التمويل (ساعة واحدة)
  - ✓ جلسات عمل ضمن مجموعات صغيرة (ساعة واحدة)
  - ✓ ملخص وعرض ختامي لنتائج عمل المجموع الصغيرة (ساعة واحدة)
- استراحة غداء - ساعة واحدة
- جولة في الحرم الجامعي - ساعة واحدة

يُتيح هذا الاجتماع فرصةً قيّمةً لكراسي اليونسكو في العراق للتواصل وتبادل الأفكار واستكشاف أوجه التعاون لبناء القدرات الوطنية، والبرمجة المشتركة، وتبادل المعرفة. كما يتضمن البرنامج جولةً في الحرم الجامعي لتعريف المشاركين ببيئة التعلم في الجامعة الأمريكية في بغداد والمبادرات الحديثة التي أطلقها كرسي اليونسكو في مجال التعليم من أجل الصحة والرفاهية.

نتطلّع إلى الترحيب بكم ونُثمّن مشاركتكم في هذا الحدث التعاوني البارز.

مع فائق التقدير والاحترام ...

  
د. مايكل مولينكس  
رئيس  
الجامعة الأمريكية في العراق – بغداد



**American University of Iraq – Baghdad**

Established according to ministerial order:  
THA/K 17152 of 9/10/2018  
Airport road, Baghdad, Iraq  
Tel. 6227, E-mail: info@auib.edu.iq, www.auib.edu.iq

**الجامعة الأمريكية في العراق - بغداد**

أسست بموجب الأمر الوزاري المرقم:  
ت هـ 1/ك 17152 في 9/10/2018  
شارع المطار، بغداد، العراق  
هاتف 6227، البريد الإلكتروني: info@auib.edu.iq

**Dr. Salah Al-Jabri**  
**Director of the UNESCO Chair on Genocide Prevention Studies in the Islamic World**  
**University of Baghdad**  
**Iraq, Baghdad**

**Re: Invitation to UNESCO Chairs Collaboration Meeting**

**Greetings from The American University of Iraq - Baghdad...**

We are pleased to invite you to participate in the upcoming UNESCO Chairs Collaboration Meeting, to be held at the American University of Iraq - Baghdad (AUIB) campus on Monday, May 5, 2025, starting at 10:00 AM in Building #63, Room 101. This half-day working session is designed to foster collaboration between UNESCO Chairs in Iraq and explore shared goals aligned with UNESCO's Education for Health and Well-Being strategy.

**Agenda Overview:**

- Working Group Session (3 hours total)
  - ✓ Discussion and Program Outcomes and Funding Opportunities (1 hour)
  - ✓ Small Group Breakout Work (1 hour)
  - ✓ Small Group Out brief, Wrap-up and Brief (1 hour)
- Lunch Break - 1 hour
- Campus Tour - 1 hour

This meeting offers a valuable opportunity for UNESCO Chairs in Iraq to connect, exchange insights, and explore synergies for national capacity building, joint programming, and knowledge-sharing. The event will also include a campus tour introducing participants to the AUIB learning environment and the recent initiatives under the UNESCO Chair on Education for Health and Well-Being.

We look forward to welcoming you and appreciate your engagement in this important collaboration.

**With Much Appreciation...**



Michael W. Mulnix, Ph.D.  
President



**American University of Iraq – Baghdad**

Established according to ministerial order:  
THA/K 17152 of 9/10/2018  
Airport road, Baghdad, Iraq  
Tel. 6227, E-mail: info@auib.edu.iq, www.auib.edu.iq

**الجامعة الأمريكية في العراق - بغداد**

أسست بموجب الأمر الوزاري المرقم:  
ت.هـ 17152 في 9/10/2018  
شارع المطار، بغداد، العراق  
هاتف 6227، البريد الإلكتروني: info@auib.edu.iq